

Аренда автомобиля с водителем в Киеве



Київ, Україна

Транспортные услуги на самых популярных автомобилях Шкода Октавия А7 и А5. Автомобили в прекрасном техническом состоянии и ухоженными салонами.

Предоставляю следующие услуги:

- аренда машины на свадьбу;
- трансферы в аэропорт Борисполь и железнодорожный вокзал;
- почасовая аренда машины по городу Киеву.

Благодаря многолетнему опыту безаварийного вождения я гарантирую комфорт и безопасность пассажиров во время поездки.

Владею английским, испанским и немецким языками. Без вредных привычек.

Наличие лицензии на пассажирские перевозки легковыми автомобилями на заказ.

Принимаю оплату по наличному и безналичному расчету.

Подробности на сайте: <http://yourdriver.com.ua/>

Rent a car with a driver on Skoda Octavia A7 and A5

I offer transportation services on the most popular cars such as Skoda Octavia A7 and A5. The cars are in excellent technical condition and well-maintained interiors.

I provide the following services:

- Rent a car for a wedding in Kiev and Kiev region;
- Transfers to Boryspil Airport (KBP), Zhulyany Kiev Airport (IEV) and the railway station;
- Hourly and daily Car rental with a driver in Kiev and Kiev region.

In accordance with many years of experience of accident-free driving, I guarantee the comfort and safety of passengers during the trip.

I speak English, Spanish and German. Without bad habits.

There is license for transportation passenger by car upon request.

I accept payment by cash or by bank transfer.

For more information go to the website: <http://yourdriver.com.ua/>

Price: **230 \$**

Тип оголошення:
Здам, дам в оренду

Торг: --

Коник Евгений

0503311183